
Protokół Nr XVIII/07
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 29 grudnia 2007 roku

Otwarcie obrad – godz. 1020

Zamknięcie obrad – godz. 1353

Ad. 1
Obrady XVIII sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył  Przewodniczący RM witając radnych, sołtysów i 
przybyłych gości.

Ad. 2
Na podstawie listy  obecności   Przewodniczący RM stwierdził,  że obrady są prawomocne – w sesji 
uczestniczyło 13 radnych (lista obecności radnych oraz lista obecności sołtysów i gości zaproszonych 
stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3
Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał  radną Stefanię Radomińską.

Ad. 4
Przewodniczący RM - zaproponował aby protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 29 listopada 2007 roku 
przyjąć bez odczytywania, gdyż radni mogli zapoznać się wcześniej w Biurze Rady Miejskiej.
 
Nie wniesiono uwag do protokołu Nr XVII/07 z dnia 29 listopada 2007 roku sesji RM i przystąpiono do 
głosowania nad jego przyjęciem:
Głosowało 13  radnych:   za –   13     przeciw –  0    wstrzymał się – 0.

Ad. 5
Przewodniczący RM – zapytał czy są uwagi i propozycje do dostarczonego radnym porządku obrad 
(proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).

Burmistrz  –  wniósł  o  wprowadzenie  do  proponowanego porządku  obrad  zmian  w DRUKU Nr  3  w 
sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami polegających na tym, że:

 w części ogólnej w § 4 w ustępie 1 litera „d” otrzymuje nowe brzmienie o treści: „odpłatne 
nabycie praw do nieruchomości z wyłączeniem praw, o których mowa w pkt. c, których cena lub 
roczny czynsz dzierżawy przekracza kwotę 100.000,00 zł”

 w  części  ogólnej  projektu  uchwały  dodaje  się  §  15  o  treści:  „zasady  sprzedaży  lokali 
mieszkalnych  określone  niniejszą  uchwałą,  nie  mają  zastosowania  do  sprzedaży  lokali 
mieszkalnych  znajdujących  się  w  budynkach  leżących  w  granicach  strefy  ochrony 
konserwatorskiej  „A”  ścisłej  ochrony  konserwatorskiej,  które  to  zasady  zostaną  określone 
odrębną uchwałą, w terminie do dnia 31 stycznia 2008 roku 



 w załączniku Nr 1 – zasady sprzedaży lokali mieszkalnych w § 4 ust. 1 skreśla się treść litery 
„h”

 oraz DRUKU Nr 8 w sprawie podpisania porozumienia o wzajemnej współpracy między Gminą Radków 
a czeską wsią Opočno polegających na tym, że:

 tytuł  uchwały  otrzymuje  nowe  brzmienie  o  treści:  „  w  sprawie  podpisania  porozumienia  o 
wzajemnej współpracy między Gminą Radków a czeskim miastem Opočno”

 w § 1 wyrazy: „czeską wsią” zastąpić wyrazami: „czeskim miastem”
 w § 2 wyrazy: „czeska wieś” zastąpić wyrazami: „czeskie miasto”
 w załączniku  do  uchwały  występujące   w  różnej  odmianie  wyrazy:  „czeska  wieś”  zastąpić 

odpowiednio odmienianymi wyrazami: „czeskie miasto’
Przystąpiono  do  głosowania   nad  przyjęciem  proponowanego  porządku  obrad   z  uwzględnieniem 
propozycji zgłoszonej przez Burmistrza: 
Głosowało 13   radnych:  za –  13      przeciw –  0       wstrzymało się – 0.

O godz. 1033 Przewodniczący ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz.1042.

Ad.6

Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac w okresie międzysesyjnym za okres od 29 listopada 2007 
roku do 28 grudnia 2007 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

O godz.1125 liczba radnych zwiększyła się do14 w obradach uczestniczył radny Bogumił Kuczyński.
Ad. 7
Druk NR 1   - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok

Skarbnik Gminy – uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały.

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A.  Kukurba  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.
B.  Kuczyński  –  Komisja  Spraw Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  14 radnych:   za –   14    przeciw –  0      wstrzymało się – 0.

DRUK NR 2 -  w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Radków na rok 2008 

Burmistrz  – poprosił Panią Skarbnik Gminy o odczytanie projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy 
Radków na 2008 rok.



Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Radków na rok 
2008.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego  projektu 
uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A.  Kukurba  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.
B.  Kuczyński  –  Komisja  Spraw Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.
M  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym projekcie budżetu 
Gminy  Radków  na  2008  rok  wraz  z  objaśnieniami  i  informacją  o  stanie  mienia  komunalnego  –  RIO 
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  budżetu  Gminy  Radków  na  2008  rok  oraz  opinię  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej o prawidłowości dołączonej do projektu uchwały budżetowej na 2008 rok prognozy kwoty 
długu gminy Radków – RIO pozytywnie zaopiniowała prognozę kwoty długu na 2008 rok.

J.  Gorczycki  –  odniósł  się  do  wniosków  składanych  przez  radnych  w  sprawie  zaplanowanych  prac  do 
realizacji w sołectwach gminy w budżecie na rok 2008.Po analizie budżetu gminy na 2008 rok, nie został 
ujęty  wniosek  złożony  przez  radnego.  Radny  obawia  się,  że  o  Tłumaczowie  zapomniano,  chce  mieć 
gwarancję, że część prac zawartych we wniosku zostanie zrealizowana.

Burmistrz – wyjaśnił, że budżet nie jest opracowany dla poszczególnych sołectw lecz dla Gminy Radków, 
wnioski  spływają do budżetu ze wszystkich środowisk,   są one słuszne,  ważne i godne realizacji.  Jeżeli 
sołectwa będą posiadały własne środki  to będą realizowały własny budżet. Burmistrz o Tłumaczowie nie 
zapomniał wnioski radnego po części są realizowane a pozostałe z braku środków zostały przesunięte w 
czasie.

J. Gorczycki – zadając pytanie Burmistrzowi chciał usłyszeć wyjaśnienie publicznie które pomoże radnemu 
w podjęciu pozytywnej opinii w działaniach Burmistrza. Radny wierzy, że Burmistrz dotrzyma słowa. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14   radnych:    za –   14      przeciw –  0      wstrzymało się – 0 .

Burmistrz – podziękował Radzie Miejskiej za przyjęcie budżetu Gminy Radków na 2008 rok.

O godz. 1212 Przewodniczący ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz.1237.

DRUK NR 3 – w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami

Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu uchwały.

Burmistrz  – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.



Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A.  Kukurba –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie   zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.
B.  Kuczyński  –  Komisja  Spraw Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

J. Gorczycki – odniósł się do zapisu w § 39 uchwały, poprosił aby uchwała została wywieszona na 
tablicach ogłoszeń we wszystkich sołectwach, aby mieszkańcy mogli zapoznać się ze zmianami.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  14  radnych:    za – 12        przeciw –  0       wstrzymało się – 2.

DRUK  NR  4  –  w  sprawie  określenia  górnych  stawek  opłat  ponoszonych  przez  właścicieli 
nieruchomości  za  usługi  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  oraz  opróżniania 
zbiorników  bezodpływowych  i  transportu  nieczystości  ciekłych  obowiązujących  na  terenie 
Miasta i Gminy Radków

Przewodniczący RM – poprosił Dyrektora GZUP Mirosława Pejskiego o uzasadnienie przedmiotowego 
projektu uchwały.

M. Pejski – Dyrektor GZUP w Radkowie uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

J. Gorczycki – uważa, że cały czas są podwyżki które do niczego nie prowadzą. Społeczeństwo jest 
biedne i nie ma za co płacić, radny uważa, że powinien być wprowadzony ryczałt wówczas wszyscy 
mieszkańcy będą płacić, a przy tym projekcie mieszkańcy którzy płacili będą płacić więcej a ci co nie 
płacą, dalej nie będą płacić.

M. Pejski  – wyjaśnił,  że uchwała dotyczy górnych barier ochrony dla mieszkańców. Jeżeli  chodzi o 
opodatkowanie  mieszkańców  z  tytułu  gromadzenia  odpadów to  istnieje  taka  możliwość,  że  gmina 
przejmie obowiązki właścicieli nieruchomości. W sprawie ustawy o odpadach podwyżki są nie uniknione 
a  opłaty  będą  wzrastać  dlatego,  że  Ochrona  Środowiska  potrzebuje  dużych  nakładów  które  są 
niezbędne.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.
B. Kuczynski – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.



M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało   14  radnych:    za –  11     przeciw –   2    wstrzymało się –  1.

DRUK NR 5 – zmieniający uchwałę nr XXXII/288/04 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 30 grudnia 
2004 roku w sprawie Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Radków na lata 
2005-2015

Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu uchwały.

Burmistrz  – poinformował, że nie ma nic do dodania poza tym co zostało napisane w uzasadnieniu.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A.  Kukurba –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie   zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.
B.  Kuczyński  –  Komisja  Spraw Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  14  radnych:    za – 14        przeciw –  0       wstrzymało się – 0.

DRUK NR 6  –  w sprawie  uchwalenia  programu współpracy  Gminy  Radków z  organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 
roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2008.

Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu uchwały.

Burmistrz  – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.
B. Kuczynski – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.



Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało   14  radnych:    za –  14     przeciw –   0    wstrzymało się –  0.

DRUK NR 7 – w sprawie załatwienia skargi z dnia 23 listopada 2007 roku złożonej przez Pana 
Edwarda Zakowicza na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Radków

Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu uchwały.

Burmistrz  – poprosił o opinie Komisję Rewizyjną. Burmistrz uważa, że postępowanie w tej sprawie było 
racjonalne.

S. Hajłasz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że opinia Komisji jest uzasadnieniem do 
uchwały. Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  pozostałych  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A.  Kukurba –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie   zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.
B.  Kuczyński  –  Komisja  Spraw Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

J. Pabian – wie, że Rada uchwali tę uchwałę, jednak radny prosi o odstąpienie od sprzedaży tej działki. 
Radny prosi o okazanie wielkoduszności uważa, że taka decyzja jest niepotrzebna. 

Burmistrz – wyjaśnił,  że nic nie zostało zrobione pochopnie z wielu podjętych działań które zostały 
przeprowadzone przez osoby z rady oraz Komisję Rewizyjną wynika, że jest to słuszne rozwiązanie. 
Przez szacunek do ludzi którzy tym problemem się zajmowali i znajomością w sprawie decyzji się już 
nie zmieni.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  14  radnych:    za – 10        przeciw –  3       wstrzymało się – 1.

DRUK  NR  8  –  w  sprawie  podpisania  porozumienia  o  wzajemnej  współpracy  między  Gminą 
Radków a czeską wsią Opočno

Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu uchwały.

Burmistrz   –  uzasadnił  przedmiotowy  projekt  uchwały  -  życząc  owocnej  współpracy  z  nowym 
partnerskim miastem.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A.  Kukurba –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie   zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.
B.  Kuczyński  –  Komisja  Spraw Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  14  radnych:    za – 14        przeciw –  0       wstrzymało się – 0.

DRUK NR 9 – w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Radkowie na 2008 rok

Przewodniczący  RM – wyjaśnił,  że projekt  uchwały  przedstawiony był  na Komisjach RM, które  nie 
wniosły zmian w projekcie. Przewodniczący RM poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A.  Kukurba –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie   zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.
B.  Kuczyński  –  Komisja  Spraw Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  14  radnych:    za – 14        przeciw –  0       wstrzymało się – 0.

DRUK NR 10 – zmieniający uchwałę Nr XIX/164/04 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 26 marca 
2004 roku w sprawie upoważnienia do podjęcia działań dotyczących zakupu mieszkań

Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu uchwały.

Burmistrz  – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A.  Kukurba –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie   zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.



B.  Kuczyński  –  Komisja  Spraw Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  14  radnych:    za – 14        przeciw –  0      wstrzymało się – 0.

Ad.8

Burmistrz – złożył sprawozdanie za 2007 rok z zakresu decyzji  Burmistrza Miasta i Gminy Radków 
ustalających opłaty z tytułu zbycia nieruchomości, których wartości wzrosły w związku z uchwaleniem 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ( sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 9   Wnioski i zapytania radnych oraz mieszkańców miasta i gminy.

J. Gorczycki – prosi Burmistrza o interwencję w Zarządzie Dróg Wojewódzkich we Wrocławiu w sprawie 
remontu odcinka drogi wojewódzkiej Nr 385, która jest w opłakanym stanie.

A. Kukurba – zwrócił uwagę na problem utrudnienia przejazdu pracowników do pracy przez Gajów do 
Czech w okresie zimowym. Radnemu nasunęła się refleksja aby Burmistrz zwrócił się do strony czeskiej 
o umożliwienie zorganizowania dojazdu do pracy w okresie zimowym przez Bożanów. Radny zwrócił się 
do Radnych Powiatowych  z zapytaniem co zrobili  w sprawie  utrzymania  w okresie  zimowym drogi 
Radków-Tłumaczów przez Gajów.

J. Gorczycki – poinformował radnego, że droga Radków - Tłumaczów jest przejezdna.

Burmistrz – ustosunkował się do powyższych wniosków:

 - odniósł się do drogi na trasie Radków – Tłumaczów przez Gajów, droga jest przejezdna po interwencji 
w Starostwie i Zarządzie Dróg Powiatowych. Burmistrz wyjaśnił, że dobrze by było uświadomić władze 
powiatu poprzez interpelacje Radnych Powiatowych, że gmina przejmie drogę na zimowe utrzymanie 
pod warunkiem, że dostanie środki na ten cel
 - odniósł się do wniosku radnego Kukurby – Burmistrz popiera wniosek wyjaśnił, że były prowadzone 
rozmowy wstępne ze Starostą   Bożanowa odnośnie przewozu pracowników pracujących po stronie 
czeskiej. Burmistrz czeka na decyzję Starosty.
-   odniósł się do drogi w Tłumaczowie – Burmistrz udzieli  szczegółowej odpowiedzi po spotkaniu z 
Dyrektorem Naczelnym Dróg Wojewódzkich i Kolei oraz Dyrektorem Dróg i Kolei przy Marszałku, które 
odbędzie się 8 stycznia 2008 roku. 

J. Pabian – złożył wniosek o zakup nowej mównicy.

J.  Gorczycki  –  zapytał  czy  działka  Nr  865  znajdującej  się  w  Tłumaczowie  która  nie  ma  planu 
zagospodarowania przestrzennego może być sprzedana.

S. Wójtowicz – Kierownik GGiN - wyjaśniła, że przy sprzedaży działki  kierowano się planami studium.

Burmistrz  –  wyjaśnił,  że  Tłumaczów  ma  opracowane  studium  uwarunkowań  i  kierunku 
zagospodarowania  przestrzennego  Miasta  i  Gminy  Radków  na  bazie  którego  był  budowany  plan 



zagospodarowania przestrzennego dla całej gminy. Jednak plan zawalił  się i Tłumaczów znalazł się 
trudnej sytuacji. Obecnie na bazie opracowań studyjnych dopuszczalna jest sprzedaż gruntów rolnych z 
przeznaczeniem na cele rolne.

Z.  Szkretka  –  wyjaśnił,  że  jako  Radny  Powiatowy  dąży  do  zorganizowania  wyjazdowej  komisji 
bezpieczeństwa  na  teren  gminy  Radków celem zapoznania  się  z  faktycznym  stanem dróg.  Droga 
powiatowa na trasie Radków - Tłumaczów przez Gajów jest posypywana na bieżąco po interwencjach 
Burmistrza  i  Radnych  Powiatowych.  Pogratulował  Radnym  przyjęcia  budżetu.  Przedstawił  plany  i 
działania Rady Powiatu Kłodzkiego w zakresie przejęcia Szpitala w Polanicy i wakacie na stanowisko w 
Radzie Społecznej ZOZ Kłodzko oraz o przyjęcia przez Radę programu oszczędnościowego.

Burmistrz  – uzupełnił  informację  w zakresie  dróg powiatowych poinformował,  że Urząd wystąpił  do 
Starostwa Powiatowego i do Powiatowego Zarządu Dróg o przejęcie wszystkich dróg powiatowych na 
terenie Miasta i Gminy Radków pod warunkiem, że drogi będą wyremontowane oraz środki na ten cel 
będą przekazywane.

Z. Szkretka – wyjaśnił, że w programie oszczędnościowym jest zapis o drogach bez podanych kwot na 
ich  utrzymanie  w związku  z  brakiem określenia  środków radni  wystąpili  o  sprecyzowanie  zapisu  i 
przedstawienie kalkulacji.

Ad. 10   Interpelacje radnych.
Nie było.

Ad. 11 Sprawy różne.

J. Pabian – podziękował Burmistrzowi za ufundowanie gadżetów sportowych drużynie piłkarskiej  ze 
Ścinawki Dolnej za zajęcie trzeciego miejsca w zawodach sportowych.

Burmistrz – poinformował, że jest do odebrania koszulka dla bramkarza.

J. Gorczycki – podziękował Burmistrzowi i w-ce Burmistrz za pomoc przy organizacji Mikołaja dla dzieci 
w Tłumaczowie.

A. Kukurba –  podziękował za zorganizowanie przez Urząd Mikołaja w Radkowie.

T. Wielgus – podziękował Przewodniczącemu RM za zaproszenie na sesję.

Przewodniczący RM – złożył życzenia noworoczne wszystkim obecnym. 

Ad. 12  Zamknięcie sesji.

Po wyczerpaniu porządku obrad   Przewodniczący RM zamknął XVIII sesję Rady Miejskiej w Radkowie.

Protokołowała: Lucyna Połowczuk
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